
Dz-07.0021.8.2020 

Protokół nr 22/2020 

z XXII sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 15 września 2020 r. przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności oraz zaproszony gość, pan Jarosław Sokół, współpracujący z Dzielnicą przy 

organizacji imprez kulturalnych. Obrady odbyły się za zgodą dyrekcji w budynku Szkoły 

Podstawowej nr 31, przy ul. Prusa 18, bezpośrednio sąsiadującym z siedzibą Rady Dzielnicy. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.00, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 15 członków 

Rady, co wobec składu Rady liczącego 20 osób stanowi kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył XXII sesję Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, informując, że zostało złożonych 

15 wniosków, podpisanych przez 1/2 składu Rady, o wprowadzenie projektów uchwał do 

porządku obrad sesji z odstąpieniem od wymogu określonego w par. 27 ust. 3 i 5 Statutu 

Dzielnicy VII Zwierzyniec. Wnioski zostały kolejno poddane przez przewodniczącego pod 

głosowanie. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania nazwy 

„Skwer im. Antosia Petrykiewicza” placowi zabaw położonemu w rejonie Kopca Józefa 

Piłsudskiego (druk nr 235) został przyjęty jednomyślnie – 15 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wystąpienia 

z inicjatywą uchwałodawczą do Rady Miasta Krakowa w sprawie ustalenia kierunków 

działania dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących zwiększenia ochrony 

przeciwpożarowej Lasku Wolskiego i Wzgórza Świętej Bronisławy (druk nr 236) został 

przyjęty jednomyślnie – 15 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie postępowania 

o wydanie pozwolenia na budowę siedmiokondygnacyjnego budynku zlokalizowanego na 

działce 307/17 obręb 14 Krowodrza położonej przy ul. Senatorskiej/Komorowskiego (sygn. 

akt: AU-01-2.6740.1.841.2020.MDY) (druk nr 237) został przyjęty jednomyślnie – 15 

głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej 

zbycia działki nr 720/4 obręb 21 Krowodrza położonej w rejonie ul. Orlej (pismo znak: GS-

01.6840.7.2020.BF2 z dnia 7.09.2020 r.) (druk nr 238) został przyjęty jednomyślnie – 

15 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uwag do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Wola Justowska – Hamernia” 

(pismo znak: BP-02-1.6721.380.296.2020.APU z dnia 24.08.2020) (druk nr 239) został 

przyjęty jednomyślnie – 15 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uwag do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Zwierzyniec – Księcia 

Józefa” (pismo znak: BP-02-2.6721.353.71.2020.PLI z dnia 26.08.2020 r.) (druk nr 240) 

został przyjęty jednomyślnie – 15 głosami za. 



Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 

2020 (druk nr 241) został przyjęty jednomyślnie – 15 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2020-2021 (druk nr 242) został przyjęty jednomyślnie – 15 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej 

zbycia części działki nr 8/22/A, obr. 15, jednostka ewidencyjna Krowodrza, położonej przy 

ul. Rybnej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.100.2020.BF2 z 09.09.2020) (druk nr 243) 

został przyjęty jednomyślnie – 15 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie podziału środków 

finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2021 r. (druk nr 244) został przyjęty jednomyślnie – 

15 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ujęcia zadań w 

budżecie Miasta Krakowa na 2021 r. (druk nr 245) został przyjęty jednomyślnie – 

15 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii do projektu 

dla inwestycji drogowej dotyczącej przebudowy odcinka ul. Pylnej (druk nr 246) został 

przyjęty jednomyślnie – 15 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie propozycji 

lokalizacji ogrzewalni dla bezdomnych przy ul. Księcia Józefa (druk nr 247) został przyjęty 

jednomyślnie – 15 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii dla 

dokumentacji projektowej dobudowy oświetlenia ulicznego ul. Zakręt (sięgacz do posesji nr 

8A) (druk nr 248) został przyjęty jednomyślnie – 15 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany organizacji 

ruchu na starym odcinku ul. Księcia Józefa (druk nr 249) został przyjęty jednomyślnie – 

15 głosami za. 

Zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi 

zmianami stanowi porządek obrad sesji. 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Dzielnicy VII, odbytej w dniu 25 sierpnia 2020 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu członkini Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec w okręgu wyborczym nr 13 – projektodawca Zarząd (druk nr 230, 

referuje Szczęsny Filipiak). 

5. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec  do realizacji w latach 2020-2021 - 

projektodawca Zarząd (druk nr 231, referuje Szczęsny Filipiak). 

6. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 



Zwierzyniec do realizacji w latach 2021-2023 – projektodawca Zarząd (druk nr 232, 

referuje Szczęsny Filipiak). 

7. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2021-2023 - projektodawca Zarząd (druk nr 233, 

referuje Szczęsny Filipiak). 

8. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2021-2022 – projektodawca Zarząd (druk nr 234, 

referuje Szczęsny Filipiak). 

9. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy „Skwer im. Antosia Petrykiewicza” placowi 

zabaw położonemu w rejonie Kopca Józefa Piłsudskiego – projektodawca Komisja 

Kultury (druk nr 235, referuje Marzena Garzeł). 

10. Projekt uchwały w sprawie wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą do Rady Miasta 

Krakowa w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa 

dotyczących zwiększenia ochrony przeciwpożarowej Lasku Wolskiego i Wzgórza 

Świętej Bronisławy – projektodawca grupa radnych (druk nr 236, referuje Krzysztof 

Kwarciak). 

11. Projekt uchwały w sprawie postępowania o wydanie pozwolenia na budowę 

siedmiokondygnacyjnego budynku zlokalizowanego na działce 307/17 obręb 14 

Krowodrza położonej przy ul. Senatorskiej/Komorowskiego (sygn. akt: AU-01-2.6740.1. 

841.2020.MDY) – projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury 

(druk nr 237, referuje Krzysztof Kwarciak). 

12. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 720/4 obręb 21 Krowodrza 

położonej w rejonie ul. Orlej (pismo znak: GS-01.6840.7.2020.BF2 z dnia 7.09.2020 r.) – 

projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury (druk nr 238, referuje 

Krzysztof Kwarciak). 

13. Projekt uchwały w sprawie uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Wola Justowska – Hamernia” (pismo znak: BP-02-1.6721.380. 

296.2020.APU z dnia 24.08.2020) – projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego 

i Architektury (druk nr 239, referuje Krzysztof Kwarciak). 

14. Projekt uchwały w sprawie uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Zwierzyniec – Księcia Józefa” (pismo znak: BP-02-2.6721.353. 

71.2020.PLI z dnia 26.08.2020 r.) – projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego 

i Architektury (druk nr 240, referuje Krzysztof Kwarciak). 

15. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 – projektodawca Zarząd (druk nr 

241, referuje Szczęsny Filipiak). 

16. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2021 – 

projektodawca Zarząd (druk nr 242, referuje Szczęsny Filipiak). 

17. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 8/22/A, obr. 15, 

jednostka ewidencyjna Krowodrza, położonej przy ul. Rybnej w Krakowie (pismo znak: 

GS-01.6840.100.2020.BF2 z 09.09.2020) – projektodawca Zarząd (druk nr 243, referuje 

Szczęsny Filipiak). 



18. Projekt uchwały w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” 

w 2021 r. – projektodawca Zarząd (druk nr 244, referuje Szczęsny Filipiak). 

19. Projekt uchwały w sprawie ujęcia zadań w budżecie Miasta Krakowa na 2021 r. – 

projektodawca Zarząd (druk nr 245, referuje Szczęsny Filipiak). 

20. Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu dla inwestycji drogowej dotyczącej 

przebudowy odcinka ul. Pylnej – projektodawca Zarząd (druk nr 246, referuje Szczęsny 

Filipiak). 

21. Projekt uchwały w sprawie propozycji lokalizacji ogrzewalni dla bezdomnych przy 

ul. Księcia Józefa – projektodawca Zarząd (druk nr 247, referuje Szczęsny Filipiak). 

22. Projekt uchwały w sprawie opinii dla dokumentacji projektowej dobudowy oświetlenia 

ulicznego ul. Zakręt (sięgacz do posesji nr 8A) – projektodawca Zarząd (druk nr 248, 

referuje Szczęsny Filipiak). 

23. Projekt uchwały w sprawie zmiany organizacji ruchu na starym odcinku ul. Księcia 

Józefa – projektodawca Zarząd (druk nr 249, referuje Szczęsny Filipiak). 

24. Oświadczenia i komunikaty. 

Ad 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z XXI sesji Rady 

Dzielnicy VII, która odbyła się 25 sierpnia 2020 r., nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, 

co jest równoznaczne z jego przyjęciem. 

Przed przystąpieniem do procedowania projektów uchwał przewodniczący oddał głos Panu 

Jarosławowi Sokołowi, który zreferował przebieg zorganizowanych w formule on-line 

wydarzeń kulturalnych: Kraków czuje bluesa, Spacerkiem po Zwierzyńcu, Bal na Stawach. 

Imprezy odbyły się w ramach zadania „Organizacja oraz współorganizacja imprez 

kulturalnych na terenie Dzielnicy VII”, za zgodą realizatora zadania, tj. Centrum Kultury 

Dworek Białoprądnicki. 

Ad 4. 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu członkini Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec w okręgu wyborczym nr 13 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu członkini Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec w okręgu wyborczym nr 13 została uchwalona jednomyślnie – 15 głosami za 

(Uchwała nr XXII/229/2020). 

Z uwagi na zawartość merytoryczną projektów uchwał przewodniczący Szczęsny Filipiak 

zaproponował, aby przed przystąpieniem do procedowania projektu uchwały według druku nr 

231, przeprocedować projekt uchwały według druku nr 241. Propozycja przewodniczącego 

została przyjęta w drodze aklamacji. 

Ad 15. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

W dyskusji głos zabrał Witold Górny. 



Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 została podjęta jednomyślnie – 16 głosami za 

(Uchwała nr XXII/230/2020). 

W trakcie procedowania 15. punktu porządku obrad na salę przybył radny Jakub Markowski. 

Ad 5. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2021 zreferował w imieniu 

projektodawcy Szczęsny Filipiak. Zgłosił on również w imieniu Zarządu poprawkę do 

projektu, w brzmieniu: 

W wierszu tabeli dotyczącym wydatków w 2020 r. w miejsce kwoty 26 880 zł wpisuje się 

kwotę 24 330 zł. 

W pierwszym akapicie uzasadnienia do uchwały, po przecinku, dopisuje się słowa: „oraz 

uchwałą nr XXII/230/2020 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 15 września 2020 roku. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie zgłoszoną 

poprawkę, która została przyjęta jednomyślnie – 16 głosami za. 

Uchwała w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2021 została podjęta 

jednomyślnie – 16 głosami za (Uchwała nr XXII/231/2020). 

Ad 6. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2021-2023 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Krzysztof Kwarciak i Witold Górny. 

Uchwała w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2021-2023 została podjęta stosunkiem głosów: 15 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący się (Uchwała nr XXII/232/2020). 

Ad 7. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2021-2023 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2021-2023 została podjęta jednomyślnie – 16 głosami za (Uchwała nr 

XXII/233/2020). 

Ad 8. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2021-2022 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji udział wzięli: Marcin Kapusta Witold Górny, Krzysztof Jakubowski. 



Uchwała w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2021-2022 została podjęta jednomyślnie – 16 głosami za (Uchwała nr 

XXII/234/2020). 

Ad 9. 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy „Skwer im. Antosia Petrykiewicza” placowi 

zabaw położonemu w rejonie Kopca Józefa Piłsudskiego zreferowała w imieniu 

projektodawcy Marzena Garzeł. 

W dyskusji głos zabrali: Jerzy Milej, Maciej Tumidajski, Marzena Garzeł. 

Uchwała w sprawie nadania nazwy „Skwer im. Antosia Petrykiewicza” placowi zabaw 

położonemu w rejonie Kopca Józefa Piłsudskiego została podjęta jednomyślnie – 16 głosami 

za (Uchwała nr XXII/235/2020). 

Ad 10. 

Projekt uchwały w sprawie wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą do Rady Miasta 

Krakowa w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa 

dotyczących zwiększenia ochrony przeciwpożarowej Lasku Wolskiego i Wzgórza Świętej 

Bronisławy zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Kwarciak. Zgłosił on również 

wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do projektodawcy. 

Za wnioskiem formalnym opowiedzieli się Marcin Kapusta i Julia Mach, przeciwko 

wnioskowi – Szczęsny Filipiak i Grzegorz Bała. 

W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Witold Górny, Szczęsny Filipiak, Marzena 

Garzeł, Krzysztof Jakubowski. 

Po zakończeniu dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek formalny 

zgłoszony przez Krzysztofa Kwarciaka. Za wnioskiem oddano 1 głos, przeciw – 10, 5 osób 

wstrzymało się od głosu. Wniosek nie uzyskał wymaganej większości, co oznacza jego 

odrzucenie. 

Następnie przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wystąpienia 

z inicjatywą uchwałodawczą do Rady Miasta Krakowa w sprawie ustalenia kierunków 

działania dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących zwiększenia ochrony 

przeciwpożarowej Lasku Wolskiego i Wzgórza Świętej Bronisławy. W wyniku głosowania: 

(0 głosów za, 13 – przeciw, 3 wstrzymujące się) projekt został odrzucony. 

Ad 11. 

Projekt uchwały w sprawie postępowania o wydanie pozwolenia na budowę 

siedmiokondygnacyjnego budynku zlokalizowanego na działce 307/17 obręb 14 Krowodrza 

położonej przy ul. Senatorskiej/Komorowskiego (sygn. akt: AU-01-2.6740.1.841.2020. 

MDY)zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Kwarciak. 

W dyskusji głos zabrał Krzysztof Jakubowski. 

Uchwała w sprawie postępowania o wydanie pozwolenia na budowę 

siedmiokondygnacyjnego budynku zlokalizowanego na działce 307/17 obręb 14 Krowodrza 

położonej przy ul. Senatorskiej/Komorowskiego (sygn. akt: AU-01-2.6740.1.841.2020. 

MDY) została podjęta jednomyślnie – 16 głosami za (Uchwała nr XXII/236/2020). 

 

 



Ad 12. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 720/4 obręb 21 Krowodrza 

położonej w rejonie ul. Orlej (pismo znak: GS-01.6840.7.2020.BF2 z dnia 7.09.2020 r.) 

zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Kwarciak. 

W dyskusji głos zabrali: Jakub Markowski, Julia Mach, Krzysztof Kwarciak, Grzegorz Bała. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 720/4 obręb 21 Krowodrza położonej 

w rejonie ul. Orlej (pismo znak: GS-01.6840.7.2020.BF2 z dnia 7.09.2020 r.) została podjęta 

stosunkiem głosów: 14 głosów za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się (Uchwała nr 

XXII/237/2020). 

Ad 13. 

Projekt uchwały w sprawie uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Wola Justowska – Hamernia” (pismo znak: BP-02-1.6721.380. 

296.2020.APU z dnia 24.08.2020) zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Kwarciak. 

W dyskusji głos zabrali: Szczęsny Filipiak, Krzysztof Kwarciak, Krzysztof Jakubowski, Julia 

Mach, Tomasz Jakubowski, Witold Górny. Do projektu uchwały zostały zgłoszone cztery 

poprawki. 

Poprawka Zarządu, zgłoszona przez Szczęsnego Filipiaka, w brzmieniu: 

W § 1 pkt 1) w miejsce słów: „75%” wpisuje się słowa „60 %”, a w miejsce słów: „25 %” 

wpisuje się słowa ”40 %”. 

Poprawka Tomasz Jakubowskiego: 

W § 1 uchwały dopisuje się kolejny punkt: 

Teren ZP.3 powinien zostać powiększony do jego aktualnego, faktycznego obszaru na działce 

nr 738 obr. K-11 kosztem KDD.24, a część KDD.24 leżąca na działce nr 738 obr. K-11 

powinna z uwagi na swój jedynie pieszo-rowerowy charakter zostać zmieniona na KDW – 

jako przedłużenie KDW.1 z MPZP „Małe Błonia”. 

Pierwsza poprawka Julii Mach, w brzmieniu: 

Dodaje się do paragrafu 1 punkt o treści: 

Wnioskuje się o połączenie ulic Podłącze i Jesionowej ciągiem pieszo-rowerowym. 

Druga poprawka Julii Mach, w brzmieniu: 

Usuwa się z § 1 punkt 1 oraz uzasadnienie dotyczące tego punktu. 

Po zakończeniu dyskusji przewodniczący Szczęsny Filipiak poddał pod głosowanie poprawki, 

w kolejności zgłoszenia: 

Za poprawką Zarządu oddano 0 głosów, przeciw – 13, wstrzymujących się – 3. Poprawka nie 

uzyskała wymaganej większości, co oznacza jej odrzucenie. 

Poprawka Tomasza Jakubowskiego została przyjęta jednomyślnie – 16 głosami za. 

Pierwsza poprawka Julii Mach została przyjęta stosunkiem głosów: 15 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący się. 

Druga poprawka Julii Mach została przyjęta stosunkiem głosów: 9 za, 5 przeciw, 

2 wstrzymujące się. 

Uchwała w sprawie uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru „Wola Justowska – Hamernia” (pismo znak: BP-02-1.6721.380. 296.2020.APU 



z dnia 24.08.2020) została podjęta stosunkiem głosów: 12 głosów za, 2 przeciw, 

2 wstrzymujące się (Uchwała nr XXII/238/2020). 

Ad 14. 

Projekt uchwały w sprawie uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Zwierzyniec – Księcia Józefa” (pismo znak: BP-02-2.6721.353.71. 

2020.PLI z dnia 26.08.2020 r.) zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Kwarciak. 

W dyskusji głos zabrali: Szczęsny Filipiak, Marcin Kapusta, Krzysztof Kwarciak, Krzysztof 

Jakubowski. 

Szczęsny Filipiak zgłosił poprawkę do projektu uchwały, w brzmieniu: 

Dopisuje się w § 1 kolejne uwagi o treści: 

 w § 21 ust. 2 wskaźnik terenu biologicznie czynnego określa się na 30%, wskaźnik 

intensywności zabudowy określa się na 0,05 - 0,65, a maksymalną wysokość zabudowy dla 

nowego budynku lub rozbudowy określa się na 13 m, 

 w § 21 ust. 3 pkt 2 należy dopuścić inne technologie pokrycia dachu z możliwością 

dopuszczenia pokrycia części płaskich dachu w technologii umożliwiającej naturalną 

wegetację roślin. 

Dopisuje się uzasadnienie: 

ad § 1pkt 2) i 3)  

Podstawowym i jedynym celem dla wykonania MPZP dla tego terenu jest pilna potrzeba 

realizacji nowej sali gimnastycznej, bowiem obecna mała sala znajdująca się w piwnicy 

budynku nie spełnia podstawowych standardów dla tego typu pomieszczeń. Nowa sala musi 

być więc odpowiednio większa i musi spełniać wszelkie wytyczne Ministerstwa Oświaty w tej 

kwestii. 

W związku z tym prosimy o takie ustalenie warunków w MPZP , aby w sumie nie zablokować 

tej inwestycji, co wydaje się dość prawdopodobne po wstępnej analizie przyjętych ustaleń. 

1. Przyjęty w projekcie MPZP wskaźnik intensywności zabudowy 0,05-0,5 zapewnia 

praktycznie wyłącznie rozważaną możliwość adaptacji poddasza budynku istniejącego na 

sale szkolne i inne pomieszczenia pomocnicze. Nowa sala gimnastyczna z zapleczem 

magazynowym, szatniowym i sanitarnym już się w tym wskaźniku nie mieści. Z pewnym 

przybliżeniem można założyć, że przyjęcie omawianego wskaźnika w wielkości 0,65 

znacznie ułatwi realizację pełnowartościowego projektu rozbudowy szkoły. 

2. Wskaźnik terenu biologicznie czynnego przyjęty w projekcie MPZP minimum 40% już 

obecnie praktycznie odpowiada stanowi istniejącemu, bowiem w zasadzie całość działki aż 

do muru oporowego części ogrodowej jest terenem zainwestowanym, więc nie byłoby 

możliwości realizacji jakiejkolwiek zabudowy poza obecnym terenem zainwestowanym. 

Prosimy w związku z tym o przyjęcie możliwie najmniejszego wskaźnika np. 30%, który nie 

spowoduje podstawowych problemów z realizacją. 

3. Prosimy o określenie maksymalnej wysokości zabudowy na działce na 13 m, czyli 

odpowiadającej wysokości budynku istniejącej szkoły. Ograniczenie wysokości do 9 

metrów nie wynika bowiem z ustaleń III tomu Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Krakowa, w którym to ograniczenie dotyczy 

obiektów usługowych na terenach zabudowy mieszkalnej jednorodzinnej, a nie zabudowy 

usługowej leżącej na terenach przeznaczonych na usługi. 

4. Nakaz pokrycia dachów płaskich papą wydaje się nieco anachroniczny, istnieją bowiem 



inne lepsze materiały budowlane do tego celu. Prosimy jednocześnie o dopuszczenie 

możliwości przekrycia części płaskich dachów powierzchnią umożliwiającą naturalną 

wegetację roślin, które to ustalenie znajduje się w projekcie MPZP w przypadku innych 

budynków. Jednak w tym konkretnym przypadku prosimy o nieokreślanie minimalnej 

powierzchni biologicznie czynnej takich dachów, ponieważ przy koniecznej rozpiętości 

budynku sali gimnastycznej obciążenie konstrukcji ziemią może być dużym problemem 

technicznym. 

Poprawka Szczęsnego Filipiaka została przyjęta jednomyślnie – 15 głosami za. 

Uchwała w sprawie uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru „Zwierzyniec – Księcia Józefa” (pismo znak: BP-02-2.6721.353. 71.2020.PLI z dnia 

26.08.2020 r.) została podjęta jednomyślnie – 15 głosami za (Uchwała nr XXII/239/2020). 

Ad 16. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2021 zreferował w imieniu 

projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrał Witold Górny. 

Uchwała w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2021 została podjęta 

jednomyślnie – 14 głosami za (Uchwała nr XXII/240/2020). 

Ad 17. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 8/22/A, obr. 15, 

jednostka ewidencyjna Krowodrza, położonej przy ul. Rybnej w Krakowie (pismo znak: GS-

01.6840.100.2020.BF2 z 09.09.2020) zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Krzysztof Kwarciak i Krzysztof Jakubowski. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 8/22/A, obr. 15, jednostka 

ewidencyjna Krowodrza, położonej przy ul. Rybnej w Krakowie (pismo znak: GS-

01.6840.100.2020.BF2 z 09.09.2020) została podjęta stosunkiem głosów: 13 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący się (Uchwała nr XXII/241/2020). 

Ad 18. 

Projekt uchwały w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2021 r. 

zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Krzysztof Kwarciak i Szczęsny Filipiak. 

Uchwała w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2021 r. została 

podjęta stosunkiem głosów: 13 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała nr 

XXII/242/2020). 

Ad 19. 

Projekt uchwały w sprawie ujęcia zadań w budżecie Miasta Krakowa na 2021 r. zreferował 

w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Marcin Kapusta. Szczęsny Filipiak, Witold 

Górny, Tomasz Jakubowski, Marzena Garzeł. Do projektu uchwały zostały zgłoszone trzy 

poprawki. 



Poprawka Krzysztofa Kwarciaka, w brzmieniu: 

W § 1 dodaje się punkt o następującej treści: remont lub przebudowa ulicy Kościuszki. 

Poprawka Witolda Górnego, w brzmieniu: 

Do treści § 1 dodaje się punkt : „budowa tramwaju do Przegorzał”. 

Poprawka Marzeny Garzeł, w brzmieniu: 

W treści paragrafu 1 zmienia się zapis cyfrowy wymienionych zadań na tirety. 

Po zakończeniu dyskusji przewodniczący Szczęsny Filipiak poddał pod głosowanie poprawki, 

w kolejności zgłoszenia: 

Poprawka Krzysztofa Kwarciaka została przyjęta jednomyślnie – 14 głosami za. 

Poprawka Witolda Górnego została przyjęta stosunkiem głosów: 12 za, 1 przeciw, 

1 wstrzymujący się. 

Poprawka Marzeny Garzeł została przyjęta jednomyślnie – 14 głosami za. 

Uchwała w sprawie ujęcia zadań w budżecie Miasta Krakowa na 2021 r. została podjęta 

jednomyślnie – 14 głosów za (Uchwała nr XXII/243/2020). 

Ad 20. 

Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu dla inwestycji drogowej dotyczącej 

przebudowy odcinka ul. Pylnej zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie opinii do projektu dla inwestycji drogowej dotyczącej przebudowy 

odcinka ul. Pylnej została podjęta jednomyślnie - 14 za (Uchwała nr XXII/244/2020). 

Ad 21. 

Projekt uchwały w sprawie propozycji lokalizacji ogrzewalni dla bezdomnych przy 

ul. Księcia Józefa zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Witold Górny, Magdalena Mardyła, Grzegorz Bała, Krzysztof 

Jakubowski, Jakub Markowski. 

Witold Górny zgłosił poprawkę do projektu uchwały, w brzmieniu: 

W tytule oraz treści uchwały sformułowanie „bezdomni” zastępuje są sformułowaniem 

„osoby bezdomne”. 

Poprawka została przyjęta stosunkiem głosów: 12 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się. 

Uchwała w sprawie propozycji lokalizacji ogrzewalni dla osób bezdomnych przy ul. Księcia 

Józefa została podjęta stosunkiem głosów: 11 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się (Uchwała nr 

XXII/245/2020). 

Ad 22. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dla dokumentacji projektowej dobudowy oświetlenia 

ulicznego ul. Zakręt (sięgacz do posesji nr 8A) zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie opinii dla dokumentacji projektowej dobudowy oświetlenia ulicznego 

ul. Zakręt (sięgacz do posesji nr 8A) została podjęta jednomyślnie - 12 za (Uchwała nr 

XXII/246/2020). 



Ad 23. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany organizacji ruchu na starym odcinku ul. Księcia Józefa 

zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie zmiany organizacji ruchu na starym odcinku ul. Księcia Józefa została 

podjęta stosunkiem głosów: 9 za, 2 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała nr 

XXII/247/2020). 

Ad 24. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak: 

 poinformował, że w siedzibie Dzielnicy jest do wglądu raport z konsultacji społecznych 

dotyczących projektu nowelizacji Statutów Dzielnic I-XVIII Miasta Krakowa, 

 przedstawił zabranym prośbę Centrum Młodzieży im. dr Henryka Jordana o zgodę na inny 

niż dotychczas sposób realizacji zadania w ramach cyklu „Lotny Uniwersytet 

Historyczny”; z uwagi na pandemię zamiast wykładów poświęconych wybranym 

postaciom z historii Polski w szkołach na terenie dzielnicy, uczniowie będą mieli 

możliwość skorzystania z oferty Kopca Kościuszki; obecni na sali radni nie zgłosili 

sprzeciwu, 

 zapoznał zebranych z treścią odpowiedzi Wydziału Spraw Administracyjnych UMK na 

skargę dotyczącą działalności sklepu prowadzącego handel alkoholem, zlokalizowanego 

przy ul. Kościuszki; w dyskusji głos zabrali Witold Górny i Marzena Garzeł, 

 przedstawił zebranym prośbę przedsiębiorcy prowadzącego działalność gospodarczą na 

terenie w rejonie Cichego Kącika przy ul. Piastowskiej, o pomoc w utrzymaniu obiektu; 

w dyskusji głos zabrali Witold Górny, Krzysztof Kwarciak, Szczęsny Filipiak. 

Krzysztof Kwarciak zwrócił się do radnych o mobilizowanie mieszkańców, w związku ze 

zbliżającym się terminem głosowania na projekty zgłoszone w ramach Budżetu 

Obywatelskiego. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że następna sesja została zaplanowana na 

20 października 2020 r. Zaapelował również do przewodniczących komisji, aby pomimo 

pandemii, dołożyli starań i starali się na bieżąco monitorować sprawy kierowane do komisji. 

Zwrócił się również bezpośrednio do przewodniczącego Komisji Infrastruktury o rozważenie 

wystąpienia z wnioskiem o wprowadzenie czasowego postoju na al. 3 Maja. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 20.25 zamknął sesję. 

 

Protokołowała:                                                                          Przewodniczący Rady i Zarządu  

                      Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                                  Szczęsny Filipiak 


